

為世界、我們國家及社區的需要：

- 求神憐憫在戰爭和衝突中受苦的人，特別是以色列、巴勒斯坦、烏克蘭和俄羅斯。求神終止暴力，建立和平與公義，讓福音的光照亮這些黑暗的地方。

為宣道總會及國際工作者：

- 為在柬埔寨的 Josh & Jaclyn 代禱，求主賜充足的資金給製作室，以支持當地十三位同工的需要。也請為《Top & Toe》第一季接下來五集的製作順利與進度順暢代禱。
- 為在法國事奉的 Thibaut & Naoual 代禱，他們正向阿富汗人、收容中心裡的尋求庇護者，以及國際學生傳揚福音。求主開啟人心，使他們能藉著這項事工經歷主的愛與真理。

為教會的需要：

- 請為 3 月 7 日舉行的領袖退修會禱告，求聖靈引領我們聚會的時間，使我們滿有合一、謙卑與智慧。願神賜下清晰的異象、更新我們的心靈，在尋求祂對宣信堂的旨意與方向時，能更深地倚靠祂。
- 感謝讚美主的恩典，賜給我們 Rentoul Hall。求神保守裝修工程能順利進行，並賜下明確的異象和指引，讓這個空間成為彰顯祂榮耀的地方。
- 為宣信糧站能繼續服侍有需要的人禱告；求神繼續提供食物來源，並興起弟兄姊妹委身服侍。
- 為我們在青年主日學及 Reverb 英語少年團的年輕人禱告；求神使他們的信心成長，建立屬神的友誼，並引領他們更親近基督。
- 為 Livingstones 團契禱告，求主幫助我們在大學生的群體裡進行外展事工，並為他們在忙碌的學業中，仍能學習和探索信仰祈禱。
- 為敬拜小組每週忠心地帶領會眾詩歌敬拜讚美主，求神繼續恩膏他們，讓我們的敬拜榮耀主。
- 為兒童事工和兒童敬拜禱告；求神賜下智慧和指引給兒童事工委員會，讓兒童在信仰中得到栽培，並在對神的愛中日益增長。
- 為教會的小組事工、組長和組員禱告；求神讓會眾透過加入小組，在團契中成長，加深與神和彼此之間的關係。

Prayer Items

Pray for the needs of the world, our country and our community

- Pray for mercy on those suffering in wars and conflicts, especially in Israel, Palestine, Ukraine, and Russia. Pray for an end to violence, the establish peace and justice, and that the gospel would bring hope and reconciliation in these dark places.

Pray for C&MA and our International Worker

- Pray for Josh and Jaclyn in Cambodia, that the Lord would graciously provide sufficient funds for the Ruang Studio to sustain their 13 local staff. Pray also for the smooth and timely production of the next five episodes of Top & Toe, Season 1.
- Please pray for Thibaut and Naoual in France as they reach out to Afghan people, asylum seekers in reception centers, and international students. Pray that the Lord would open hearts to receive His love and truth through their ministry.

Pray for the needs of our Church

- Praise God for His provision of Rentoul Hall. Pray for the renovation and a clear vision and guidance for how this space will be used for God's glory.
- Pray for our Leaders' Retreat on 7 March, that the Holy Spirit will guide our time together with unity, humility, and wisdom. May God grant us clarity of vision, renewed hearts, and a deep dependence on Him as we seek His will and direction for CACV.
- Pray for the CACV Community Food Pantry as it continues to serve those in need. Ask God to continue supplying food resources and to raise up committed volunteers for this vital ministry.
- Pray for our youth in Youth Sunday School and Reverb Fellowship that God will grow their faith, build godly friendships, and draw them closer to Christ.
- Pray for our Livingstones fellowship group to outreach and build community among our university students. Pray as they learn to explore faith alongside managing studies in this busy academic season.
- Praise God for our worship team who faithfully lead us in worship week after week. Pray for God's continued anointing upon them, and may our worship bring glory to the Lord.
- Pray for the children's ministry and the children's worship. Pray for God's wisdom and guidance for the leaders so that children's faith will be nurtured and their love for God will grow.
- Pray for our small group ministry, for the leaders and members. Pray that everyone will join, participate, and grow in fellowship through small groups, deepening their relationships with God and one another.